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OBČINA PREVALJE 
PREVALJE 
Občinski svet 
 
 
Številka: 032-0002/2010-19 
Datum: 28. marca 2013 
 
 
 
 

Z A P I S N I K  

 
 
 
18. redne seje Občinskega sveta Občine Prevalje, ki je bila dne 28. marca 2013, ob 17.00 
uri, v sejni sobi Občine Prevalje, Trg 2a, Prevalje. 

 
Sejo je v skladu z 19. členom Statuta Občine Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 
18/06, 19/06-popr., 34/07, 15/10)  in 22. členom Poslovnika občinskega sveta Občine 
Prevalje (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 18/06, 1/08, 5/11) sklical župan dr. Matija 
Tasič. 
 
Predlagani  dnevni red: 

1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda 18. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje ter 10. dopisne seje Občinskega  

sveta Občine Prevalje.  
4. Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta - 2. obravnava. 
5. Predlog Spremembe Poslovnika občinskega sveta – 2. obravnava. 
6. Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta – hiter postopek. 
7. Predlog Odloka o grbu, zastavi in prazniku mesta Prevalje in znakih, praporjih in 

praznikih krajevnih skupnosti Občine Prevalje –hiter postopek. 
8. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o grbu, zastavi in prazniku 

Občine Prevalje – skrajšan postopek. 
9. a) Predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja JAVNO KOMUNALNO 

PODJETJE LOG, d.o.o. – skrajšan postopek. 
b) Predlog Sklepa o ustanovitvi skupnega organa občin za izvrševanje 

ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju JAVNO KOMUNALNO PODJETJE 
LOG, d.o.o. 

c) Predlog Družbene pogodbe o ustanovitvi javnega podjetja JAVNO 
KOMUNALNO PODJETJE LOG, d.o.o. 

10. Predlog Odloka o plakatiranju v Občini Prevalje – 1. obravnava. 
11. Predlog Odloka o javnem redu in miru – 1. obravnava. 
12. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Prevalje za leto 2012. 
13. Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) - Pokopališče Barbara – 

prometna ureditev. 
14. Predlog cenika pokopališke dejavnosti za leto 2013. 
15. Predlog Soglasja k ceni storitve za neposredno socialno oskrbo na domu v letu 

2013. 
16. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Prevalje za leto 2012. 
17. Pregled stanja varnosti v letu 2012 na območju PP Ravne na Koroškem. 
18. Pobude in vprašanja. 
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19. Razno. 
 

K tč. 1 
UGOTOVITEV SKLEPČNOSTI 

 
Seje sta se udeležili župan dr. Matija TASIČ, Podžupanja Margareta JUKIČ ter  podžupan 
Zdravko FAJMUT.  
Seje so se udeležili naslednji člani občinskega sveta : 
1. Stašo LODRANT  
2. Marko KAVTIČNIK 
3. Hedvika GORENŠEK 
4. Bogdan PUPAVAC 
5. Metka NAVERŠNIK 
6. Bernard PAČNIK 
7. Maks PUČELJ 
8. Matej PEČNIK 
9. Marjan SONJAK 
10. Dušan GOLNAR 
11. Franc JURIČAN 
12. Ivan PUNGARTNIK  
13. Tanja KLEMENC SEKUTI 
14. Andrej STERMEC 
 
Seje so se udeležili še :  
 
1. Borut BONČINA, univ.dipl.inž.arh.,  tč. 6, 7 in 8  
2. Štefan ŠUMAH, Direktor Javnega komunalnega podjetja LOG d.o.o., k tč. 9, 13 
3. Andreja Navodnik, Center za socialno delo Ravne na Koroškem, k tč. 15 
4. Vinko MLAKAR, komandir Policijske postaje Ravne na Koroškem, k tč. 17 
5. Marjan BERLOŽNIK, tajnik Občine Prevalje 
6. Veronika ŠART, občinska uprava 
7. Emilija IVANČIČ, občinska uprava 
8. Marija OREŠNIK, občinska uprava 
9. Žiga BERLOŽNIK, občinska uprava 
 
Novinarji :  
1. TV Uršlja, snemalci 
 

K tč. 1 
Na seji je bilo prisotnih 16 občinskih svetnikov.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP:  
18. redna seja Občinskega sveta Občine Prevalje je sklepčna. 
 

 
K tč. 2 

 
POTRDITEV DNEVNEGA REDA 18. REDNE SEJE 

 
Župan kot predlagatelj umika 11. točke dnevnega reda. Nadalje predlaga ustanovitev 
posebne komisije za pripravo in uskladitev določenih področij, ki jih obravnava Odlok o 
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javnem redu in miru pri čemer predlaga za člane komisije predsednika KCG, oba 
podžupana ter še koga, ki želi aktivno sodelovati pri pripravi predmetnega odloka. Župan 
kot predlagatelj umika 14. točke dnevnega reda, ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 
Predlaga tudi, da se zaradi povezanosti področja skupaj obravnavajo točke 6, 7 in 8. 
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP  
Svet Občine Prevalje na svoji 18. redni seji, dne 28. marca 2013, soglasno sprejel 
dnevni red 18. redne seje v naslednji obliki: 
1. Ugotovitev sklepčnosti. 
2. Potrditev dnevnega reda 18. redne seje. 
3. Pregled in potrditev zapisnika 17. redne seje ter 10. dopisne seje Občinskega 

sveta Občine Prevalje.  
4. Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta - 2. obravnava. 
5. Predlog Spremembe Poslovnika občinskega sveta – 2. obravnava. 
6. Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta – hiter postopek. 
7. Predlog Odloka o grbu, zastavi in prazniku mesta Prevalje in znakih, praporjih 

in praznikih krajevnih skupnosti Občine Prevalje –hiter postopek. 
8. Predlog Odloka o spremembah in dopolnitvah Odloka o grbu, zastavi in 

prazniku Občine Prevalje – skrajšan postopek. 
9. a) Predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja JAVNO KOMUNALNO 

PODJETJE LOG, d.o.o. – skrajšan postopek. 
b) Predlog Sklepa o ustanovitvi skupnega organa občin za izvrševanje 
ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju JAVNO KOMUNALNO PODJETJE 
LOG, d.o.o. 
c) Predlog Družbene pogodbe o ustanovitvi javnega podjetja JAVNO 
KOMUNALNO PODJETJE LOG, d.o.o. 

10. Predlog Odloka o plakatiranju v Občini Prevalje – 1. obravnava. 
11. Predlog Zaključnega računa proračuna Občine Prevalje za leto 2012. 
12. Dokument identifikacije investicijskega projekta (DIIP) - Pokopališče Barbara 

– prometna ureditev. 
13. Predlog Soglasja k ceni storitve za neposredno socialno oskrbo na domu v 

letu 2013. 
14. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Prevalje za leto 2012. 
15. Pregled stanja varnosti v letu 2012 na območju PP Ravne na Koroškem. 
16. Pobude in vprašanja. 
17. Razno. 
 
 

K tč. 3 
 

PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA 17. REDNE SEJE TER 10. DOPISNE SEJE 
OBČINSKEGA SVETA OBČINE PREVALJE 

 
Župan navede, da je prišlo nekaj pripomb na posredovan zapisnik, ki pa so bile 
upoštevane.  
 
Gospod Dušan Golnar pove, da ni prejel odgovora na svoje vprašanje glede odškodnine v 
obliki rente za lastnike zemljišč v okolici odlagališča. 
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Župan odgovori, da je občina v pridobivanju uporabnega dovoljenja, čistilna naprava se bo 
še uredila, prav tako zapornice na železniškem prehodu, trenutno pa zadeva miruje in 
izplačil ni. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP 
Občinski svet Občine Prevalje potrdi sklepe in zapisnika 17. redne seje ter 10. 
dopisne seje Občinskega sveta Občine Prevalje. 

 
 

K tč. 4 
 

PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV STATUTA - 2. OBRAVNAVA 
 
Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev.  
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar je povedal, da od 
prejšnje obravnave ni bilo narejenih drugih sprememb kot predlaganih ter pozitivno mnenje 
Komisije za statut in pravna vprašanja na Predlog sprememb in dopolnitev Statuta - 2. 
obravnava in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet: 
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Spremembe in dopolnitve Statuta. 
Statut se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin.  
 
 
 

K tč. 5 
 

PREDLOG SPREMEMBE POSLOVNIKA OBČINSKEGA SVETA – 2. OBRAVNAVA 
 
Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev. Razloži, da so pri podanem predlogu upoštevali 
predlagane spremembe iz prejšnje seje občinskega sveta.  
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar je povedal, da od 
prejšnje obravnave ni bilo narejenih drugih sprememb kot predlaganih ter pozitivno mnenje 
Komisije za statut in pravna vprašanja na Predlog spremembe Poslovnika občinskega 
sveta – 2. obravnava in ga predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP : 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Spremembe poslovnika občinskega sveta. 
Spremembe Poslovnika občinskega sveta se objavijo v  Uradnem glasilu slovenskih 
občin.   
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K tč. 6 
PREDLOG SPREMEMB IN DOPOLNITEV STATUTA – HITER POSTOPEK 

 
K tč. 7 

PREDLOG ODLOKA O GRBU, ZASTAVI IN PRAZNIKU MESTA PREVALJE IN 
ZNAKIH, PRAPORJIH IN PRAZNIKIH KRAJEVNIH SKUPNOSTI OBČINE PREVALJE –

HITER POSTOPEK 
 

K tč. 8 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O GRBU, 

ZASTAVI IN PRAZNIKU OBČINE PREVALJE – SKRAJŠAN POSTOPEK. 
 
Emilija Ivančič poda kratko obrazložitev. V gradivo so bili posredovani trije akti. Obrazloži, 
da je potrebno najprej spremeniti statut, da se ustanovi podlaga za sprejem posebnih 
odlokov. Nato se predlaga odlok, ki določi obliko in uporabo simbolov. Hkrati se spreminja 
tudi Odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o grbu, zastavi in prazniku Občine 
Prevalje, v katerem so spremembe predvsem na področju sankcij ter nekaj uskladitev z 
ostalimi akti.  
 
Gospod Borut Bončina poda kratko obrazložitev. Razloži, da krajevne skupnosti ne morejo 
imeti grba in zastav, lahko pa imajo znake in praporje, v vsakem primeru pa lahko imajo 
svoj praznik. Statut je potrebno spremeniti, saj mora statut dovoljevati, da imajo krajevne 
skupnosti svoje znake, praporje in krajevne praznike. Z odlokom pa se podrobneje 
opredeli njihov način uporabe. S tem občina nadaljuje pri ustvarjanju njene celostne 
podobe ter povečuje razpoznavnost navzven. Pri oblikovanju je bil dan poseben poudarek 
na tem, da je iz znakov krajevnih skupnosti razvidno, da spadajo pod Občino Prevalje, kar 
je razvidno iz »valovnice«. Odlok je relativno obsežen, saj zajema štiri področja. Poudari 
še, da je pomembno, da ima Občina Prevalje tudi svoj grb in zastavo ter da je ena zadnjih 
v Sloveniji, ki so leta 2005 prejele naziv mesta.  
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar je povedal, da je 
komisija obravnavala Predlog Sprememb in dopolnitev Statuta – hiter postopek,  Predlog 
Odloka o grbu, zastavi in prazniku mesta Prevalje in znakih, praporjih in praznikih 
krajevnih skupnosti Občine Prevalje –hiter postopek ter Predlog Odloka o spremembah in 
dopolnitvah odloka o grbu, zastavi in prazniku Občine Prevalje – skrajšan postopek, nanje 
podala pozitivno mnenje in jih predlaga občinskemu svetu v obravnavo in sprejem. 
 
Župan razloži, da je uporabljen hitri postopek na željo krajevnih skupnosti, da lahko 
simbole čim prej uporabljajo.  
 
Gospod Maks Pučelj pove, da pozdravlja predvidene spremembe ter si želi, da bi krajevne 
skupnosti znake čim prej uporabile ter doda, da ima krajevna skupnost Holmec krajevni 
praznik 15.5.  
 
Gospod Dušan Golnar vpraša, ali ima občina rezervirana sredstva za zastave. 
 
Gospoda Bernarda Pačnika je zanimala obrazložitev znaka krajevne skupnosti Leše, saj 
ne vidi povezave med dvema pestema ter značilnostmi Leš.  
 
Gospod Marjan Sonjak predlaga, da bi bilo dobro, da bi bile krajevne skupnosti 
seznanjene z osnutki sprememb.  
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Gospod Maks Pučelj pove, da imajo osnutke sprememb predsedniki krajevnih skupnosti in 
da so z njimi seznanjeni.  
 
Gospod Franc Juričan razloži, da so vsi opisi znakov v priloženem gradivu. Navede tudi, 
da Prevalje napredujejo na področju estetike in odnosa do okolja pri čemer pohvali 
občinski svet, gospo Jukič ter občinsko upravo. Pohvali gospoda Bončino za dobre rešitve 
ter navede, da je dobil pohvale tudi od drugod in ne samo iz domače občine.  
 
Gospa Hedvika Gorenšek pohvali obliko grba in znakov. Poda predlog, da bi se tovrstna 
področja urejala v večjih skupinah in krajanom bolj na očem. Omeni tudi, da so vse seje 
predvajane po televiziji tudi v vseh krajevnih skupnostih in da meni,d a bi bilo dobro, da bi 
tudi na sejah povedali kaj več o posameznih postavkah, da bi bili krajani bolje seznanjeni s 
področjem.  
 
Gospod Bernard Pačnik vpraša ali so bile krajevne skupnosti prisotne pri oblikovanju 
predlaganih sprememb oziroma ali so s spremembami seznanjeni in se z njimi strinjajo. 
Gospa Hedvika Gorenšek odgovori, da je ravno to srž njene pobude ter da so krajevne 
skupnosti s predlogi vsekakor seznanjene. V nadalje predlaga sklic krajanov na katerih bi 
se tovrstni predlogi predstavili širši skupnosti. Gospa Margareta Jukič opomni, da ta 
proces traja od lanskega maja ter da so bili predlogi dva meseca objavljeni na spletni 
strani občine ter da je bilo podanik kar nekaj predlogov, ki so jih pri oblikovanju predlogov 
skušali upoštevati.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 6:  
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Spremembe in dopolnitve Statuta.  
Statut se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 
Župan napove razpravo pod točko 7.  
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 7:  
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o grbu, zastavi in prazniku mesta 
Prevalje in znakih, praporjih in praznikih krajevnih skupnosti Občine Prevalje.  
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
 

Župan napove razpravo pod točko 8.  
 
Razprave ni bilo.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 8:  
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka 
o grbu, zastavi in prazniku Občine Prevalje.  
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin. 
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K tč. 9 
 

a) Predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja  
JAVNO KOMUNALNO PODJETJE LOG, d.o.o. – skrajšan postopek. 

b) Predlog Sklepa o ustanovitvi skupnega organa občin za izvrševanje 
ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju  

JAVNO KOMUNALNO PODJETJE LOG, d.o.o. 
c) Predlog Družbene pogodbe o ustanovitvi javnega podjetja  

JAVNO KOMUNALNO PODJETJE LOG, d.o.o. 
 

Župan poda kratko obrazložitev. Pri odloku se spreminja samo način glasovanja 
nadzornega sveta in sicer ali odloča z večino in ne soglasno, kot je bilo zapisano v prvotni 
različici.  
 
Predsednik Odbora KCG, Matej Pečnik je povedal, da je Odbor za KCG skupaj z odborom 
za gospodarstvo obravnaval Predlog Odloka o ustanovitvi javnega podjetja JAVNO 
KOMUNALNO PODJETJE LOG, d.o.o. – skrajšan postopek in Predlog Sklepa o 
ustanovitvi skupnega organa občin za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem 
podjetju, se z njima seznanil ter ju podprla s priporočilom, da se uskladi 20. člen odloka. 
Prav tako so se seznanili z družbeno pogodbo.  
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar najprej opozori na 
dolgotrajnost celotnega postopka v zvezi s tem področjem ter opozori na določene 
neskladnosti v predlaganih aktih.  
 
Gospod Štefan Šumah razloži, da je notarka povedala, da lahko župani sami na skupščini 
sprejmejo družbeno pogodbo oz. statut podjetja ter da ni več nujna prisotnost Občine Črna 
na Koroškem. Ena od možnosti je tudi izključitev družbenika Občine Črna iz podjetja, ker 
noče sodelovati.  
 
Gospod Dušan Golnar ponovno opozori dikcijo odloka glede soglasnega odločanja vseh 
občin.  
 
Župan nadalje razloži, da je Občina Črna na Koroškem povedala, da bodo dali predmetne 
akte na prvo naslednjo sejo občinskega sveta.  
 
Gospa Metka Naveršnik je izrazila nezadovoljstvo, saj je prejela precejšnji del gradiva šele 
dve uri pred samo sejo in da je celotno gradivo v takšnem času nemogoče predelati. 
Župan ji je razložil, da je bilo gradivo posredovano takoj, ko smo ga prejeli.  
 
Gospod Andrej Stermec je povedal, da ga moti, da lahko nadzorni svet da sam sebi 
pooblastilo za sklepanje določenih pravnih poslov.  
 
Župan navede, da bodo vse pripombe posebej sporočene.  
 
Gospod Franc Juričan pove, da je precej kolizije interesov pri celotni zadevi ter opozori, da 
pri morebitnih neskladjih nižjih pravnih aktov z višjimi, obvelja višji pravni akt. 
 
Gospod Štefan Šumah še razloži, da gre pri tem le za dodatno varovalo, poleg vse ostale 
zakonodaje. In sicer, v kolikor bi družba želela sklepati pravne posle s posameznimi članu 
nadzornega odbora, potrebuje posebno dovoljenje ostalih članov nadzornega sveta.  
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V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 9a: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o ustanovitvi Javnega podjetja JAVNO 
KOMUNALNO PODJETJE LOG, d.o.o. 
Odlok se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin po sprejetju na vseh štirih 
občinah ustanoviteljicah. 

 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 9b: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Sklep o ustanovitvi skupnega organa občin 
za izvrševanje ustanoviteljskih pravic v javnem podjetju JAVNO KOMUNALNO 
PODJETJE LOG, d.o.o. 
Sklep se objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin po sprejetju na vseh štirih 
občinah ustanoviteljicah.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP k tč. 9c: 
Občinski svet Občine Prevalje se je seznanil s predlogom Družbene pogodbe o 
ustanovitvi javnega podjetja JAVNO KOMUNALNO PODJETJE LOG, d.o.o. 
 
 
 

K tč. 10 
 
PREDLOG ODLOKA O PLAKATIRANJU V OBČINI PREVALJE – 1. OBRAVNAVA 

 
Tajnik občine razloži, da je prejšnji odlok iz leta 1995 ter da ga je potrebno posodobiti. 
Novosti v predlogu odloka so predvsem na področju odstranjevanja plakatov. Ureja tudi 
plakatirna mesta.  
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, je povedal, da se je 
komisija s Predlog Odloka o plakatiranju v Občini Prevalje seznanila in ga daje 
občinskemu svetu v obravnavo.  
 
Gospod Marjan Sonjak pripomni, da bi bilo v občini namenjenih več plakatirnih mest.  
 
Gospod Matej Pečnik poda pripombo na 5. člen predloga odloka in sicer, da se v členu 
naštetim dodajo tudi nestrankarske liste.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 17 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme Odlok o plakatiranju v Občini Prevalje v prvi 
obravnavi  s pripombo, da se v 6. členu doda tudi navedba »nestrankarske liste«. 
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K tč. 11 
PREDLOG ZAKLJUČNEGA RAČUNA PRORAČUNA  

OBČINE PREVALJE ZA LETO 2012 
 
Veronika Šart je podala kratko obrazložitev. Občina Prevalje je do 28.2.2013 oddala 
bilance na AJPES za Občino Prevalje in za enotni zakladniški račun Občine Prevalje. Do 
31.3.2013 je še potrebno na Ministrstvo za finance posredovati obrazložitve Zaključnega 
računa za leto 2012. Do 15. aprila mora župan na dnevni red občinske sveta uvrstiti 
Predlog Zaključnega računa za leto 2012. 
 
Splošni in Posebni del imata tri stolpce. Zadnji rebalans 2012, Veljavni proračun – zadnji 
rebalans s sklepi o prerazporeditvi in zaključni račun z dvanajst mesečno realizacijo. Poleg 
obrazložitev so sestavni del gradiva še sklepi o prerazporeditvah, inventurni elaborat in 
realizacija projektov.  
 
Prihodki so bili realizirani v višini 5.482.000 EUR kar pomeni 92,9 % realizacijo veljavnega 
proračuna, odhodki so bili realizirani v višini 7.640.000 EUR kar pomeni 81,5 % realizacijo 
veljavnega proračun. Razlika med prihodki in odhodki je negativna v višini 2.157.000 EUR. 
V računu financiranja pa se primanjkljaj pokrije z najetjem dolgoročnega kredita v višini 
2.750.000 EUR. Upoštevati je še potrebno odplačila kreditov v letu 2012 v višini 122.000 
EUR tako, da je končno stanje na računih 470.675 EUR. Denarna sredstva, ki so ostala 
neporabljena na računu konec leta 2011 v višini 400.306 EUR so se povečala za presežek 
sredstev iz leta 2012 in tako je preostanek sredstev na dan 31.12.2012 znašal 870.982 
EUR. 
 
Realizacija projektov je bila v višini 3.956.000 EUR.  
 
Župan doda, da je pri tem še 1.600.000 EUR evropskih sredstev za izgradnjo vrtca. Pri 
pogajanjih za dokončanje del je občinska uprava uspela izpogajati 1.100.000 EUR  
sredstev za dokončanje gradbenih del. Vrtec pa bi predvidoma začel obratovati 
septembra. Omeni tudi 1.300.000 EUR  vredno investicijo energetske sanacije, izgradnje 
vodovoda Črnec in Stražišče. Potrebno pa je zagotoviti tudi sredstva za vzdrževanje cest, 
saj so bila to zimo porabljena celoletna sredstva, namenjena v ta namen.  
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti je povedala, da se je 
Odbor za proračun in finance seznanil z Zaključnim računom za leto 2012 in ga predlaga 
občinskemu svetu v obravnavo in sprejem.  
 
Gospod Ivan Pungartnik pohvali Veroniko Šart za dobro izvedbo zaključnega računa. 
Opozori na zelo nizko realizacijo evropskih sredstev za leto 2012. Vpraša, zakaj se 
nedavčni prihodki znižujejo zaradi nakazila viška Koroški lekarni. 
 
Župan odgovori, da so bila evropska sredstva slabo realizirana zaradi sklepa vlade, ker 
niso mogli zagotoviti lastnih sredstev. Za letošnje leto že imamo sklep za šolo, za 
energetsko sanacijo že imamo pogodbo, za uravnoteženje vodovodnega sistema pa še 
čakamo na sklep. Pri izgradnji vrtca pa so se zaradi stečaja CM Celje, d.d. - v stečaju 
zadeve zavlekle.  
 
Veronika Šart razloži, da je pri primerjavi zaradi nedavčnih prihodkov pri lekarnah v 
primerjavi z letom 2011 nizek odstotek zaradi visokega prihodka s strani lekarn v letu 
2011.  
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Gospod Bogdan Pupavac vpraša glede primanjkljaja - ali se bo občina kreditno 
zadolževala ali se bodo sredstva lahko prerazporedila. Župan odgovori, da trenutno še 
nima rešitve, da pa bodo intenzivno delali na rešitvi tega vprašanja. 
 
Gospa Metka Naveršnik pohvali zaključni račun ter pripravljeno gradivo ter ob enem 
opozori na kratkoročne obveznosti do dobaviteljev, saj se ponovno dvigujejo.  
 
Gospod Marko Kavtičnik vpraša glede porabe električne energije na športnih objektih na 
uro. Konkretno ga zanima razčlenitev stroškov po posameznih športnih objektih.  
 
Gospod Bernard Pačnik povpraša tudi glede razsvetljave na pokopališču Barbara, saj so 
luči prižgane vso noč, v svetilih pa niso uporabljene varčne žarnice. Župan odgovori, da se 
zavzemajo za to, da bi se na območju celotne javne razsvetljave uporabile le varčne 
žarnice, na območju pokopališča pa bi bila razsvetljava časovno omejena.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP: 
Sprejme se Zaključni račun proračuna Občine Prevalje za leto 2012. 
Zaključni račun proračuna Občine Prevalje za leto 2012 se objavi v Uradnem glasilu 
slovenskih občin.  
 
 
 

K tč. 12 
 

DOKUMENT IDENTIFIKACIJE INVESTICIJSKEGA PROJEKTA (DIIP) -  
POKOPALIŠČE BARBARA – PROMETNA UREDITEV. 

 
Gospod Štefan Šumah poda obrazložitev projekta. S pomočjo projekcije razloži in pojasni, 
kakšna je predvidena prometna ureditev z novimi možnostmi parkiranja na pokopališču. V 
okviru DIIP-a je tudi cesta za izogibanje nasproti vozečim vozilom ter  parkirišče za 
pokopališčem. Material za zasutje se bo s časom navažal na mesto zasutja in sicer z 
gradbenimi odpadki, ki ustrezajo materialu za zasutje. Največji strošek pa bo predstavljalo 
utrditev brežin. Predviden terminski plan za izvedbo projekta je 2 leti. 
 
Gospod Ivan Pungartnik podpre izvedbo projekta, saj je cestna ureditev na pokopališče 
zelo slaba.   
 
Gospod Franc Juričan pove, da je terminski plan od aprila do avgusta, kar se mu ne zdi 
izvedljivo. Nadalje poda pomislek, da je projekt podcenjen, kar se tiče investicij. Navede 
tudi, da je na svoji prejšnji seji občinski svet Občine Ravne na Koroškem že sprejel 
predmetni DIIP. 
 
Gospod Štefan Šumah pove, da je znesek po DIIP-u okoli 200.000 EUR in poudari, da 
materiala za zasipanje ne bo potrebno kupovati, tako pa bo potreba plačati, da bodo drugi 
lahko odložili material na tem mestu. Terminski plan pa se lahko podaljša zaradi količine 
materiala. Navede tudi, da je v navedenem znesku zajeto tudi asfaltiranje.  

 
Podžupan pove, da je dinamika projekta odvisna od dinamike tistih odpadnih materialov, ki 
so ustrezni kot zasipni materiali. 
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Podžupanja še navede, da je ena od nestrankarskih list imela za predlog dvigalo na 
pokopališče ter pozove, da bi se izdelalo vzporedno s to investicijo. 
 
Gospod Franc Juričan vpraša, če je mogoče v investicijo mogoče vključiti tudi internetni 
dostop do grobov ter kot primer navede pokopališče v Velenju.  
 
Gospa Hedvika Gorenšek pove, da je eno podjetje to že naredilo ter da je slišala, da je 
JKP LOG d.o.o. že izkazal zanimanje za izvedbo.  
 
Gospod Bogdan Pupavac pove, da pristojne službe določajo ceno o odpadkih.  
 
Gospod Štefan Šumah še navede, da se pri izvedbi ne bo škarpiralo ampak le armiralo 
brežine. Nadalje pove, da so podlage za internetni dostop do grobov že izdelano ter da so 
v planu za izvedbo.  
 
Gospod Marko Kavtičnik pozove direktorja Šumaha za namestitev rampe za dostop do 
zgornjega dela pokopališča, saj vozila, ki vozijo dalje, motijo tiste, ki hodijo po pokopališču 
peš. 
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje sprejme DIIP za naložbo POKOPALIŠČE BARBARA - 
PROMETNA UREDITEV, ki ga je izdelalo JKP LOG d.o.o., Dobja vas 187, Ravne na 
Koroškem, november 2012. 
 
 

K tč. 13 
 

PREDLOG SOGLASJA K CENI STORITVE ZA NEPOSREDNO  
SOCIALNO OSKRBO NA DOMU V LETU 2013 

 

Gospa Andreja Navodnik poda kratko obrazložitev. CSD Ravne na Koroškem vsako leto 
poda nove cene storitev za neposredno socialno oskrbo na domu, cene pa sestavi na 
podlagi Pravilnika o standardih in normativih socialnovarstvenih storitev. Novi pravilnik 
prinaša tudi določene bistvene spremembe od prejšnjih let. Pravilnik o metodologiji 
priprave cen pa določa način zaračunavanja vodenja storitev. Razloži tudi zakaj se bodo 
cene povečale. CSD Ravne na Koroškem je podal predlog cene za leto 2013, ki znaša 
14,89 EUR, kar je sicer v primerjavi z lanskim zneskom za 20 % višje zaradi prej 
omenjene spremembe pri izračunu cene. Njihov predlog je, da občina sofinancira 61 % 
cene storitve, kar znese 9,14 EUR socialne oskrbe na domu. Poda tudi primerjavo z 
Občino Ravne na Koroškem. 
 
Župan poda pripombo glede pripravljenega gradiva in sicer navede, da se mu ne zdi 
korektno, da navajajo, da je višajo ceno, ker ima občina zagotovljena zadostna sredstva 
za ta namen, saj je pri tem pomembna vsebina in ne za ta namen zagotovljena sredstva.  
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti je povedala, da je 
odbor obravnaval predlagano ceno storitve ter predlagajo, da se pripravi nov predlog cene 
z izhodiščem, da se približa polni ceni iz leta 2012, saj se jim zdi, da je podražitev 
prevelika za končnega porabnika in se jim ne zdi nesmotrna.  
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Predsednica Odbora za družbene dejavnosti, Metka Naveršnik, je povedala, da je Odbor 
za družbene dejavnosti obravnaval predlogom cene storitve za neposredno socialno 
oskrbo na domu v letu 2013 in sicer 14,98 EUR in 61 % z Občino Prevalje, se z njim 
seznanil, ga odobril in ga daje občinskemu svetu v obravnavo. 
 
Gospod Bernard Pačnik poizve, kako se glede na krizo veča število prejemnikov socialne 
pomoči ter navede, da se je iz doma starostnikov izselilo že precej ljudi ravno zaradi 
nezmožnosti plačevanja vseh storitev. Gospa Andreja Navodnik odgovori, da je bilo v letu 
2012 v povprečju 10,17 uporabnikov mesečno. V primerjavi z letom 2011 je to sicer več. 
Gospa pojasni, da pravilnik določa nov način izračuna stroškov. Pove pa še, da je vse 
odvisno od uporabnika ter še doda, da nižja kot bo cena, več bo uporabnikov. 
 
Gospod Bogdan Pupavac pove, da ga moti večja obremenitev neposrednega uporabnika, 
saj so končni uporabniki tisti, ki potrebujejo pomoč in imajo že tako ali tako slabo 
ekonomsko stanje. Prebere izsek iz gradiva pri čemer opozori na dikcijo, ki navaja da bo 
občina morala kriti izgubo pri poslovanju CSD.  
 
Gospod Franc Juričan navede, da je proti dvigu vseh cen ter da ga mede, da sta dva 
odbora obravnavala isto gradivo ter da sta si njuni mnenji nasprotujoči.  
 
Gospod Bernard Pačnik izpostavi, da gre za naše občane ter da mora pri postavitvi cene 
navkljub vsemu dobiti nek profit, saj je potrebno osebje plačevati. 
 
Gospa Metka Neveršnik opozori, da občinski svet ne more iti »nad pravilnik« ter da se 
lahko postavi le, ali bo imel neposredno socialno oskrbo na domu ali ne. Nadalje opozori, 
da se s to podražitvijo obveznost občine iz 55 % zviša na 61 %. Meni, da je to nujno 
potrebno, saj bo v končni fazi izgubo plačevala lokalna skupnost. Pove tudi, da je CSD 
zelo ažuren ter spomni na lanskoletno pocenitev zaradi spremembe pravilnika ter hitrost 
reagiranja CSD-ja.  
 
 Gospod Marko  Kavtičnik povpraša, kakšni so ti zneski v sosednjih občinah. Gospa 
Andreja Navodnik pove, da je vsem občinam bil poslan enak predlog.  
 
Gospod Ivan Pungartnik vpraša, koliko znaša ta pomoč v EUR na leto za občino ter koliko 
v povprečju na oskrbovanca. Gospa Andreja Navodnik pove, da je Občina Prevalje v letu 
2012 za socialno oskrbo na domu 30.517 EUR, za vodenje pa 6.792 EUR. Pri uporabnikih 
pa je različno, saj lahko imajo pomoč največ 4 ure na dan in največ 20 ur na teden ter da 
je podatek različen od posameznega uporabnika in ni smiselno govoriti o povprečju. 
Samoplačniki so pri tem plačali skupaj 6.705 EUR, občina pa je doplačala po odločbah 
5.968 EUR.  
 
Podžupan predlaga, da ostane obveznost občine, kot je predlagano, za končnega 
porabnika pa se cena ne spremeni.  
 
Gospa Metka Navršnik pove, da se cene ne da določiti drugače, kot pa določa pravilnik. 
Gospa Andreja Navodnik pritrdi, da se končna cena ne more spremeniti.  
 
Gospod Bernard Pačnik pove, da zaradi revščine, ki je trenutno med ljudmi, pod nobenim 
pogojem ne bo podprl nobene podražitve.  
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Župan je podla predlog sklepa na glasovanje. V času glasovanja je bilo v dvorani 16 
svetnikov. Z 0 glasovi za, 6 proti in 10 vzdržanih, sklep ni bil sprejet.  
 
 

K tč. 14 
 

POROČILO O DELU NADZORNEGA ODBORA OBČINE PREVALJE ZA LETO 2012 
 

Župan uvodoma pove, da je predsednik nadzornega odbora opravičil svojo odsotnost, zato 
predstavitve poročila ni bilo.  
 
Predsednica Odbora za proračun in finance, Tanja Klemenc Sekuti, je povedala, da se je 
odbor za proračun in finance seznanil s poročilom nadzornega odbora in ga predlaga 
občinskemu svetu v obravnavo. 
 
Predsednik Komisije za statut in pravna vprašanja, Dušan Golnar, je povedal, da se je  
Komisija za statut in pravna vprašanja seznanila s poročilom nadzornega odbora in ga 
predlaga občinskemu svetu v obravnavo.  
 
Gospa Metka Naveršnik pozove predsednika ter člane nadzornega odbora, da poročilo 
dopolnijo, ker to ni poročilo, saj je brez ugotovitev in le navaja dejavnosti s katerimi se je 
odbor ukvarjal. Meni, da bi poročilo moralo zajemati podatke o tem, do kakšnih ugotovitev 
so prišli, navajati bi morali tudi zakonsko podlago, kakor zahteva Zakon o javnih financah. 
Opomni, da poznamo tri vrste nadzora in sicer zunanji nadzor, ki ga izvaja računsko 
sodišče, notranji revizor, ki je v pomoč županu in občinski upravi ter nadzorni odbor, ki je 
najvišji nadzorni organ občine. Takšno poročilo, ki ga je oddal nadzorni odbor se ji sicer 
zdi zanimivo, vendar se iz njega ne da ničesar razbrati. Navede, da se bo notranji revizor 
pri opravljanju revizije najprej oprl na mnenje nadzornega odbora, prav tako bo ravnalo 
računsko sodišče. Vsi najprej pregledajo poročila drugih nadzornih organov, da se 
seznanijo, kaj vse je že bilo pregledano, saj ni smiselno zadev večkrat pregledovati. Meni, 
da se notranji revizor na podano poročilo ne more opreti, saj ne navaja nobenih 
ugotovitev. Ponovno pozove k dopolnitvi poročila ter navede, da naj nadzorni odbor pri 
poročilu zajame tudi ugotovitve. 
 
Gospod Ivan Pungartnik se pridruži zgoraj povedanemu ter navede, da če bi želel biti 
seznanjen z delom nadzornega odbora, bi moral brati zapisnike njihovih sej, ki pa jih ne 
prejema v vednost. Se strinja, da je potrebno poročilo dopolniti, saj takšno, kot so ga 
podali, ni primerno. 
 
Župan bo predlagal nadzornemu odboru dopolnitev njihovega poročila. Navede tudi, da je 
nadzorni svet čez leto delal.  
 
Gospod Andrej Stermec predlaga, da bi nadzorni odbor o svojem delu pogosteje poročal. 
 
Gospod Dušan Golnar opomni, da so občinski svetniki prejeli dva zapisnika nadzornega 
odbora tudi čez leto. Navede tudi, da je poročilo v primerjavi s prejšnjimi leti navkljub 
vsemu boljše.  
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti je bil sprejet  
SKLEP:  
Občinski svet Občine Prevalje se je seznanil s Poročilom o delu Nadzornega odbora 
Občine Prevalje za leto 2012 ter predlaga, da se le-ta dopolni. 
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K tč. 15 

 
PREGLED STANJA VARNOSTI V LETU 2012 NA OBMOČJU  

PP RAVNE NA KOROŠKEM 
 

Vinko Mlakar, komandir Policijske postaje Ravne na Koroškem s pomočjo računalniške 
prezentacije predstavi problematiko kriminalitete v mežiški dolini ter občinski svet seznani 
s statističnimi podatki iz področja kriminalitete, javnega reda in miru ter varnosti v cestnem 
prometu na območju Koroške.  
 
Gospod Bernard Pačnik je najprej izpostavil, da se zaradi napake pri vabljenju ni mogel 
udeležiti zadnje seje policijskega sosveta. Nadalje je vprašal po podatku, koliko je 
pobranih kazni na koroškem oziroma v posamezni občini na število prebivalcev. Poda 
življenjski primer iz Raven na Koroškem, kjer sta dva policaja skozi okno opazovala pretep 
v lokalu ter nato eno osebo oglobila. Ta oseba je brez zaslišanja prejela globo, na katero 
se je pritožil, dobil dodatno plačilo zaradi pritožbe, v pravnem pouku pa je bilo zapisano, 
da pritožba ne zadrži izvršbe. Povpraša po pravnih možnostih za rešitev tega problema. 
Ob enem pohvali delo policistov, kar je razvidno tudi iz predstavljenih statističnih podatkov.  
 
 Gospod Vinko Mlakar odgovori, da so kazni predpisane za vsak prekršek posebej ter da 
policija skrbi za splošno varnost. Glede konkretnega primera ne more koment irati, saj ga 
ne pozna. Navede pa, da v kolikor policist vidi kršitev, mora ukrepati. Opozori tudi na 
izredno pravno sredstvo za varstvo zakonitosti ter odgovori, da je glede na povedano 
policija pravilno ravnala.  
 
Gospod Ivan Pungartnik vpraša glede mamil ter izpostavi podatek iz predstavljene tabele 
ter da je sam seznanjen z večjim številom dejanskih kršitev kot izhaja iz tabele. Nadalje 
izpostavi zbiranje mladih pri otroškem igrišču pri šoli, ki popivajo. Zanima ga, ali je bila 
kakšna prijava v zvezi s tem. Gospod Vinko Mlakar odgovori, da je bilo v prekrškovnem 
postopku glede mamil bilo 22 postopanj. Pove, da so mamila zelo prisotna med 
prebivalstvom ter si prizadevajo to odpraviti. Navede, da je seznanjen, da se na več 
mestih uživalci mamil zbirajo, tudi na Prevaljah.  
 
Gospod Franc Juričan poudari, da so višine kazni pri nas zelo visoke. Za prejšnje leto 
izpostavi njihovo stavko. Pohvali korektno delo policije. Vpraša, glede na slovensko 
povprečje, koliko in kakšna višina prometnih prekrškov se pobere na Koroškem. Nadalje 
ponovna vpraša glede uživalcev in odvisnikov od mamil. Povpraša tudi glede 
profesionalnih vlomov na Prevaljah. Gospod Vinko Mlakar odgovori, da je PP Ravne na 
Koroškem opravila manj represivnih ukrepov v primerjavi z ostalimi postajami na območju 
Celja. Glede vlomov pove, da ne more govoriti o konkretnih informacijah, da pa postopek 
teče ter pozove občane, da ustrezno zaščitijo svoje premoženje.  
 
Gospod Marjan Sonjak pohvali poročilo ter njihove službe, izpostavi pa problem 
neažurnosti sodišč.  
 
Gospod Andrej Stermec prav tako pohvali predstavitev in delo policije, nadalje pa vpraša, 
ali obstaja seznam uživalcev trdih drog na območju mežiške doline ter kako se lahko tega 
ubranimo. Povpraša tudi glede možnosti zaščite otrok pred pedofili jo. Gospod Vinko 
Mlakar odgovori, da takšnega seznama nimajo, niti ga ne smejo voditi. 
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Gospa Hedvika Gorenšek izpostavi peticijo stanovalcev upokojenskih blokov na Prevaljah 
glede zbiranja mladostnikov in kaljenja nočnega miru. Pozove, da bi policija na teh mestih 
bolj pogosto patruljirala.  
 
Gospod Bernard Pačnik povpraša, kakšne so spremembe, odkar je PP Ravne na 
Koroškem pod upravo Celja. Župan pripomni, da je splošna varnost slabša, saj policija s 
tem obvladuje večje območje. Gospod Bogdan Pupavac izpostavi dogodek prometne 
nesreče na Ravnah na Koroškem, ko policija ni mogla priti na dogodek, ker so morali 
posredovati na drugem koncu, kar pripisuje spremembi uprave policije v Celje.   
 
V času glasovanja je bilo v dvorani 16 svetnikov. 
S 16 glasovi za, 0 proti in 0 vzdržanih, je bil sprejet  
SKLEP: 
Občinski svet Občine Prevalje se je seznanil s Pregledom Stanja varnosti v letu 2012 
na območju PP Ravne na Koroškem.  
 

 
K tč. 16 

 
POBUDE IN VPRAŠANJA 

 
Občinski svetnik Bogdan Pupavac je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
1. Izpostavi, da na prehodu za pešce pred Družbenim domom pri zavijanju na levo 
vozniki ne vidijo pešca, ki prečka cesto izpred Družbenega doma, kar predstavlja 
potencialno nevarnost za pešce ter pozove k rešitvi problema.  
2. »Pri Štoparju« bi bilo potrebno pregledati cestno razsvetljavo, saj pogosto ne deluje.  
 
Občinska svetnica Hedvika Gorenšek je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
3. Cesta »Nove bajte« na Lešah je v nevarnosti, saj je območje ob cesti zelo plazovito 
in lahko zaradi tega odnese del asfalta. 
 
Občinski svetnik Andrej Stermec je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
4. Opozori, da občinski svetniki ne prejmejo celotnega gradiva pravočasno ter da 
nekatero gradivo prejmejo na sami seji in zaradi pregledovanja novega gradiva ne morejo 
aktivno sodelovati pri razpravah, saj jim novo gradivo odvrača pozornost.  
- Tajnik občine Marjan Berložnik razloži, da so neposredno na seji prejeli odgovore 
na vprašanja, ki so bila postavljena tik pred sejo. Župan opozori na spremembo režima ter 
dopolni, da je bilo obvezno gradivo za sejo poslano pravočasno. 
Gospod Stermec predlaga, da se določi rok za postavitev vprašanj, da lahko občinska 
uprava pravočasno pripravi odgovor ter z njim seznani občinski svet.  
  
Občinski svetnik Bernard Pačnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
5. Zanima ga na kakšen način je ELEKTRO TURNŠEK, d.o.o., Celje pridobil 
lastninsko pravico na infrastrukturi za kabelsko televizijo, saj so bili lastniki infrastrukture 
vsi naročniki, ki so se naročili na kabelsko televizijo in to tudi plačali. Zanima ga tudi ali je 
mogoče, da se ta sredstva na kak način vrnejo naročnikom. Vpraša tudi komu, na kakšen 
način ter po kakšni ceni je bila infrastruktura prodana. Odgovor prosi v pisni obliki. 
 
Občinski svetnik Marko Kavtičnik je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
6. Opozori, da Pod gonjami robniki na ozkem pločniku razpadajo, ker so verjetno bili 
uporabljeni gradbeni materiali slabše kvalitete. 
 
Občinski svetnik Stašo Lodrant je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
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7. Opozori na oskrunjeno kapelico pri papirniškem mostu čez Mežo - bile bi naj 
potrgane železne strukture v kapelici in pozove k sanaciji. 
8. Ob cesti se prekomerno nabira pesek od posipanja in pozove, da se to očisti. 
9. Povpraša glede avto odpada za trgovino pri Meži, ali se ta zadeva že ureja.  
 
Občinska svetnica Tanja Klemenc Sekuti je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
10. Opozorila je, da ni prejela odgovora na vprašanje glede ureditve prehoda za pešce 
»pri Maksiju«.  
 
Občinski svetnik Maks Pučelj je podal naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
11. Povabil je k udeležbi na čistilni akciji 20.4.2013, ki jo organizira Občina Prevalje ter 
krajevne skupnosti. Geslo bo: »Več nas bo, bolj efektivni bomo, lepši bo kraj«. 
 
Občinska svetnica Metka Naveršnik je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
12. Zanima jo glede omejitve hitrosti na 50 km/h na Poljani pri Štoparjevem mostu, saj 
je dobila informacijo, da bi se naj spremenila. 
 
Podžupanja Margareta Jukič je podala naslednje vprašanje oziroma pobudo: 
13. Na pobudo skupine občanov daje pobudo ureditve problemov sežiga odpadkov na 
Lesna tovarna pohištva Prevalje d.d., saj je zrak onesnažen in se voha smrad.  
- Župan je odgovoril, da so glede tega že večkrat posredovali, posredovale pa naj bi 
tudi inšpekcijske službe. 
 

K tč. 18 
 

RAZNO 
 

Gospod Ivan Pungartnik pove, da je na vprašanje, ki ga je postavil teden dni pred sejo 
glede balinišča, je prejel tudi odgovor. Omeni tudi peticijo občanov za avtobusno postajo. 
Opozori na teraso za postajo, kjer je včasih bil bife, ter da bi se naj tam zbirali tudi z 
namenom uživanja mamil. Nadalje opomni, da nikoli ni bilo rečeno, da bi bilo balinišče 
izgrajeno z lastnimi sredstvi ampak bi ga skušali izgraditi s pomočjo sponzorskih sredstev.  
 
Gospa Tanja Klemenc Sekuti pove, da je občina pristopila k projektu »Občina po meri 
invalidov in starejših«, ki bo trajal tri leta. Določene aktivnosti že potekajo. Lokalni prevozi 
za invalide in upokojence na relaciji Prevalje - Kotlje v dopoldanskem času od 8.00 do 
13.00 so brezplačni, za krajevne skupnosti po dogovoru, omogočil se bo dostop invalidom 
v vse javne ustanove, že prej omenjeno izgradnja balinišča za starejše, v treh blokih 
izgradnja dvigala za invalide ter namestitev parkirnih tabel za invalide.  
 
Župan povabi na otvoritev razstave 100 - letnice Franja Goloba, 4.4.2013, ob 20. uri.  
 
Gospa Tanja Klemenc Sekuti predstavi še sklepe komisije za socialo in sicer: 
1. Komisija za socialo predlaga Občini Prevalje, da zaradi dotrajanosti prostorov Župnijske 
Karitas Prevalje pomaga najti druge primerne prostore za delovanje. 
2. Komisija za socialo predlaga Občini Prevalje, da najde primeren prostor za delovanje 
Društva invalidov, izpostava Prevalje; lahko tudi v povezavi z drugimi društvi.  
 
Seja je bila zaključena ob 19.45 uri. 
 
 
       Zapisal                                                                                              Župan  
   Žiga BERLOŽNIK                                                                         dr. Matija TASIČ 
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POROČILO O IZVRŠITVI SKLEPOV 
 
 
Sklep št. 1 - izvršen na seji 
 
Sklep št. 2 - izvršen na seji 
 
Sklep št. 3 - izvršen, zapisnika sta odložena v zbirko listin in posredovana v objavo na      
spletu. 
 
Sklep št. 4  - izvršen. Spremembe so objavljene v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 5 - izvršen. Spremembe so objavljene v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 6 - izvršen. Spremembe so objavljene v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 7 - izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 8 - izvršen. Spremembe so objavljene v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 9 - še ni bil izvršen, ker na Občini Črna na Koroškem še niso potrdili predlogov.  
 
Sklep št. 10 - izvršen. Odlok je objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 11 - izvršen. Zaključni račun proračuna Občine Prevalje za leto 2012 je bil 
objavljen v Uradnem glasilu slovenskih občin 
 
Sklep št. 12 - izvršen na seji 
 
Sklep št. 13 - izvršen na seji 
 
Sklep št. 14 - nadzorni odbor je bil pozvan k dopolnitvi letnega poročila o delu 
 
Sklep št. 15. - izvršen na seji 
 
 
 


